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В статье рассматриваются вопросы создания инклюзивных институтов в 
сфере финансового рынка (негосударственных пенсионных фондов). Рассма-
триваются административные, экономические и институциональные меры 
воздействия публичной власти (Правительство Российской Федерации, Банк 
России) на финансовые рынки, сектор небанковских финансовых организа-
ций. Автор предлагает новые подходы, направления реформ в сфере государ-
ственной правовой политики в сфере сектора негосударственных пенсион-
ных фондов.
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АКТУАЛЬНЫЕ ВОПРОСЫ 
БАНКОВСКОГО И ПРЕДПРИНИМАТЕЛЬСКОГО ПРАВА

ABRAMOV S.G. THE LEGAL REGULATION OF ENTREPRENEURIAL ACTIVI-
TIES IN THE FINANCIAL MARKET SECTOR

The article deals with issues of establishing an inclusive institute in the areas 
of financial markets (non-state pension funds). The research aims to contribute 
to a better understanding of administrative, economic and institutional measures 
which are carried out by public authority (The Russian Government, Bank of Rus-
sia) in the financial and non-bank financial sector. The authors suggest a new ap-
proach in law, reforms in public administration and legal policy.
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